
SH ČMS – Sbor dobrovolných hasičů Pohořelice 
Náves 300, Pohořelice, 763 61 
 
         Pohořelice 20. února 2017 
 
Zápis z členské schůze konané dne 10.2.2017 
 
V pátek dne 10.2.2017 proběhla v hasičské zbrojnici únorová členská schůze, které se zúčastnilo 
celkem 10 hasičů, a která byla přesunuta z původního termínu 3.2.2017, kdy probíhaly přípravy na 
karneval. Schůzi vedl starosta sboru Milan Zelík.  
 

1.) Svátky – 11.2. Božena, 20.2. Oldřich, 21.2. Lenka 
Narozeniny –  9.2. Gábina Zelíková, 23.2. Petra Vendolská 
 

2.) Uskutečněné akce  
- 7.1.2017 – Uzlovací soutěž – Malenovice 
 - mladší – družstva 1., v jednotlivcích 1., 2. i 3. místo 
 - starší – bez bednových umístění 
 - dorostenci – 1. a 3. místo 
 - vedoucí – 1. místo Jana Forbelská 
- 14.1.2017 – zabíjačka myslivci 
 - Pavel Šeďa zbrojnici krásně uklidil  
 - jinak vše OK 
 
- 21.1.2017 – uzlovací soutěž Pohořelská smyčka 
 - soutěž pěkně zorganizovala Jana, přihlásilo se celkem 188 dětí (včetně našich), 
 nakonec se zúčastnilo 160 
 - funkčnost aparatury a mikrofonu ověřil Aleš Maňásek 
 - rozhodčí: Tomáš Zelík a Lubomír Hanáček 
 - prezentace a zapisovatel výsledků: Gábina Hyblerová, Jana Krejčí, Nikola ze 
 Slovenska od Miry Bičana 
 - stopky a hlášení: Aleš Maňásek 
 - bufet: Pavel Šeďa, Zdena a Dalibor Lidincovi 
 - párky v rohlíku: Karla Maňásková 
 - hranolky: Pavel Bartuněk 
 - Karla Maňásková - klíče od hospody zajistila 
 - nákup Jana Forbelská 
 - tlačítka na časomíru - Miroslav Vrzala, nakoupeno za 1.465,- Kč 
 - dvě centrály byly k dispozici 
 - úklid proběhl v pořádku, ale přípravy byly horší 
 
- 28.1.2017 – zabíjačka hasiči 
 - prasátko mělo legendárních 309 kg 
 - celá zabíjačka vyšla na 16.256,- Kč 
 - u Němečků bylo všechno zaplaceno a následně také navráceny prázdné basy 
 
- 28.1.2017 – výroční Valná hromada Okrsku Napajedla – Komárov od 18:00 hodin 
 - ve slavnostních uniformách se zúčastnili: Milan Zelík, Lubomír Hanáček, Jana 
 Forbelská, Beáta Sukupová a Petra Vendolská (Miroslav Vrzala  byl nemocný) 
 - příspěvek na pohoštění 500,- Kč byl uhrazen při příchodu 
 - termín Okrskového kola v PS byl poměrně zdlouhavě vybírán, zvítězil do nakonec 
 termín  



 
- 4.2.2017 – Karneval 
 - dětská část: přišlo 68 dětí, bylo připraveno celkem 5 disciplín 
 - výběr masek měli na starosti rodiče, předseda komise Robert Habe 
 - nikdo neví o nějakých nespokojených hostech 
 - NA PŘÍŠTÍ ROK BY BYLO DOBRÉ UDĚLAT DĚTSKOU TOMBOLU !!! 
 - večerní část:  asi 40 platících 
 - kapela nebyla špatná, ale PŘÍŠTÍ ROK BUDE OBJEDNÁN DJ 
 - bufet OK, na jídlo byly párky v rohlíku 
 - vytočily se dva sudy piva, na ples zbývají tři, jak jsme předpokládali 
  

3.) Plánované akce 
- 18.2.2017 – hasičský ples – kapela Milenium je potvrzena 
 - plakáty ani nemusely býti rozvěšeny a místa jsou již vyprodána 
 - počet prodaných lístků: 122 
 - počet zarezervovaných a nejistých lístků: 0 
 - sponzoři, kteří přijdou: ví se, již se vyjádřili 
 - výzdoba byla již připravována dopředu s Kristýnou Polovou a dalšíma holkama, bude 
 ve stylu mráz, zima 
 - přípravy budou v pátek týden před plesem (poté jsou jarní prázdniny a děti nebudou 
 do sálu chodit vůbec) 
 - květiny pro ženy budeme kupovat, domluveno s Kristýnou Polovou 
 - tombola se stále shání. Adéla Sukupová může utratit 2.000,- za běžné ceny, dále 
 3.000,- Kč za elektro ceny, případně toto navýšit až na 4.000,- Kč dle aktuálních 
 možností – hlasováno, všichni pro 
 - budeme ještě dokupovat kýtu 
 - sud piva do tomboly máme 
 - ruličky holky řeší již několik týdnů a jsou připraveny 
 - nákup zajistí Milan Zelík a Miroslav Bičan 
 - nákup věcí na bramborový salát a jeho přípravu řeší Adéla Sukupová 
 - řízky má na starosti Adéla Sukupová 
 - víno bylo domluveno přes Lidincovi (90 litrů bílého a 20 litrů červeného) – odvoz si
 domluví i s dary do tomboly s Lubou 
 - u vstupu bude + rozdávání kytiček: Dušan a Mira Vrzalovi, Lenka Vendolská a Beáta 
 Sukupová 
 - bufet: Miroslav Bičan, Lubomír Hanáček, Pavel Bartuněk, Václav Sklenařík 
 - výdej jídla a kávy: Adéla Sukpová a Gábina Hyblerová 
 - odnos skla: Václav Sklenařík, Lidincovi 
 - vyhlašování + přinášení tomboly: Pavel Šeďa, Jana Forbelská 
 - uvádění plesu: Milan Zelík 
 - přípravy: 17.2.2017 18:00 hodin 
 - úklid: 19.2.2017 14:00 hodin 
- 19.2.2017 – Žlutavská uzlovací soutěž 
 - nepojede se 
- 24.2.2017 – Výroční schůze myslivců na Komárově – pojede Lubomír Hanáček 
- 25.2.2017 – Halovka Havířov – mladší i starší žáci – startovné 600,- Kč 
- 3.3.2017 – členská schůze 
 
- Kamínka – 20.-28.7.2016 – 9 dní 
 - hlavní vedoucí tábora – školení proběhne 17.-19.3.2017 v Přibyslavi, cena je 1.500,- 
 Kč – je to podmínkou pro přidělení dotací z MŠMT na tábory (původní podmínka vést 
 podvojné účetnictví byla zrušena, stačí jednoduché) 



 - může se přihlásit Milan Zelík, cena školení je 1.500,- Kč – hlasováno o uvolnění této 
 částky – všichni pro 
- 19.8.2017 – Sportovní den a zábava – kapela Focus 

 
 

4.) Pokladna 
- stav pokladny je uveden v úplném tištěném zápisu ze schůze 
 
- Tarify elektrické energie – viz. příloha 
 - nabídnuté tarify byly předány k posouzení Tomáši Bébarovi, čekáme na jeho 
 vyjádření 
 
- školení pokladních proběhne 19.2. 2017 v Újezdu u Valašskáých Klobouk a dne 26.2.2017 ve 
Zlíně – Prštném – viz. email. Je to zdarma a Beata Sukupová by zřejmě šla na ten druhý 
termín. Ponecháme to na jejím uvážení. 
 
- návrh rozpočtu na obecní úřad – zpracuje Milan Zelík 
 - dohodli jsme se na následujících položkách (v tisících): trámy do podkroví - 40, 
 napojení se na kanalizaci k Vavrušům – 10, vestavba do vozidla - 100, zásahový vozík -
 170, servisní prohlídka nového vozidla – 5, doprava MH – 30, opravy a dovybavení 
 sportovních družstev – 20, spotřeba elektrické energie – 25, celkem 400.000,- Kč  
 

5.) Technika a ostatní vybavení 
- věci okolo nového vozidla: 
 - vozidlo bude obecním zastupitelstvem předáno do správy velitele JSDHO Miroslava 
 Vrzaly  
 - ze strany Miroslava Vrzaly bude na obec dodán seznam řidičů, kteří jsou oprávnění 
 vozidlo  řídit: Miroslav Vrzala, Aleš Maňásek, Miroslav Bičan, Pavel Šeďa, Lubomír 
 Hanáček, Tomáš Zelík, Tomáš Hanáček, Pavel Bartuněk, Milan Zelík, Jana Forbelská a 
 Dušan Vrzala 
 - Milan Zelík připraví pro starostu obce předávací protokol, seznam řidičů i 
 oprávněných osob jízdu schvalovat (za sbor návrhy na osoba oprávněné schvalovat 
 jízdu: starosta sboru, velitel sboru, Lubomír Hanáček, Dušan Vrzala a Tomáš Zelík) 
  
 - STAROSTA OBCE (nebo místostarosta obce) CHTĚJÍ BÝT VYROZUMĚNI O KAŽDÉM 
 VYJETÍ VOZIDLA, i když jízdu nebudou schvalovat oni !!! 
 
 - Milan Zelík pozjišťoval na HZS Otrokovice, kdo je vůbec oprávněn DA řídit – může to 
 být kdokoliv, kdo má řidičské oprávnění skupiny B, je starší 21 let (kvůli majákům) a je 
 členem JSDHO. V rámci bezpečnosti práce by měla obec provádět referenční zkoušky, 
 kterých se můžeme na starostovo pozvání všichni řidiči zúčastnit 
 - nyní se 5 let oficiálně nemůže do vozidla zasahovat 
 - každý rok se bude jezdit na servisní prohlídku – toto bude zvláštní kolonka v žádosti 
 o dotace z rozpočtu obce na rok 2017 
 - je nutné vyplňovat Knihu jízd !!, pneu jsou celoroční 
 - vozidlo je samozřejmě určeno ke kondičním jízdám / cvičení / pro zásah – takto 
 budou vždy jízdy také vedeny, jiný účel jízdy není možný 
- nové potahy na sedadla v novém vozidle – Milan Zelík již domlouval s Radkem Pavelkou a 
podívají se na to, dle ceny bychom se rozhodli 
 
- co bude se starým vozidlem dále? Prozatím bude stát před zbrojnicí, v obecní stodole nyní 
není místo. Zatím tedy neřešíme. 



- co budeme dělat se současným vozíkem? Bude se upravovat? Nyní je totiž pro nás 
nevyužitelný. Miroslav Vrzala (velitel JSDHO) vyřeší se starostou obce. 
- přívěsný vozík (Vezeko s.r.o.) – zatím čekáme a na dalším postupu se musíme dohodnut se 
starostou obce 
- držáky na přílbu – Miroslav Bičan neměl možnost toto udělat 
 - Milan Zelík osloví s výrobou METAL PS, resp. Jana Pechu 
 

6.) JSDHO 
- cvičení jednotky – Miroslav Vrzala  
- jsou noví zájemci o proškolení: velitel jednotky, velitel družstva a strojník? – viz. email 
 - nejsou noví zájemci 
 

7.) Zbrojnice a brigády 
- regál do garáže – prozatím pozastaveno 
- napojení do kanalizace – prozatím pozastaveno – řeší se pozemek, s variantou částečného 
využití pro sběrný dvůr – Milan Zelík řešil na obecním zastupitelstvu, starosta počítá s touto 
akcí, finanční prostředky budou součásti návrhu rozpočtu 
- podkroví – prozatím pozastaveno, čekáme na rozpočet z obce (jeho výši) 
 - scházejí již zejména trámy – cca. 40.000,- Kč 
- smontování poliček – v sobotu 11.2. si udělají brigádu Milan Zelík a Miroslav Bičan 
- madla ke kuchyňské zakoupí Aleš Maňásek – původní plastová již nevydržela a popraskala, 
nejlépe nechť sežene kovová – cena nestanovována, hlasováno – všichni pro 
- Pavel Šeďa – dveře do zasedací místnosti – bylo dohodnuto, že na tyto přijde řada, až se 
dodělá podkroví, jinak by mohly býti znehodnoceny při bouracích pracech  
 

8.) Koňka 
- na inzeráty se nikdo neozval, 
- Miroslav Vrzala řeší mosazné koncovky na savice 
- kočárové lampy – na internetu stále nic zajímavého 
- sací koš – tento by měl být uložen ve sbírce Víta Blahy – Milan Zelík se spojí s jeho rodiči 
- vědra – viz. nabídky na Aukro, internet – ještě vyčkáme 
 

9.) Činnost mládeže 
- není třeba něco dokoupit ani opravit? 
 - zatím nic 
- kulturní akce pro MH – byl již stanoven nějaký termín? 
 - zatím nic 
- hala Otrokovice na zimní období – již se řeší jen cena, termíny jsou stanoveny na 12.2., 
19.2., 5.3., 19.3. a 26.3. – má na starosti Jana Forbelská 
 

10.)  Sportovní družstva – ženy a muži 
- kalendář soutěží 
- není třeba nic dokupovat, ani opravovat? 
 - zatím nic 
- PPS sport – je stále na servisu u pana Mrkvana v Holešově – cena za prohlídku a výměnu 
kapalin zatím orientačně do 5.000,- Kč, stroj zatím ještě nebyl odzkoušen a seřízen na vodní 
nádrži – čekáme tedy na dokončení prací a fakturu 
- faktura na sklopné terče na střelbu nám stále nebyla dodána – budeme stále čekat, 
připomínat se již znovu nebudeme 
- prozatím informativně – do jara se musejí vyřešit dresy pro nové členky ženského družstva – 
jednalo by se o 4 ks, v celkové ceně 4.200,- Kč (trička + legíny) – ponecháno na příště 
- Radslavská přilba – 1.4.2017 – ponecháno na příště 



 
 

11.)  Diskuze 
- historie sboru – má na starosti Milan Zelík – prozatím neřešeno 
- členské příspěvky byly předány na Okrskové schůzi na Komárově,  
- nové průkazky – fotografie členů jsou postupně odesílány na OSH Zlín, termín je do konce 
března 2017 
- do centrální evidence budou mít osobní přístup přes heslo zasílané na mobilní telefon Milan 
Zelík a Jana Forbelská 
- reprobedny na akce  
 - Aleš Maňásek našel vyhovující za 3.000,- Kč – jedná se o dvě reprobedny, bez 
 stojanů 
 - Lubomír Hanáček se zeptá v bazaru 
- Aleš Maňásek předestřel problém s kapelou na sportovní den – Focus na nás měli 
zapomenout a mít v tom termínu již nějakou oslavu narozenin – bude aktivně řešit Aleš 
Maňásek 
- pan Kadlec nám dodá polepy na novou stříkačku, jako reklamu pro sponzora Plynosystem – 
vyzvedne Milan Zelík 
 
         Milan Zelík 
   
                   starosta sboru 


